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    Konzervatív, keresztény, istenhív? emberként nem támogathatnék más pártot, mint a Fidesz–KDNP-t.

„Nem változott az értékrendem” – Kovács István „Kokó” a Mandiner hetilapnak.

„Nekem Pongráctelep is kellett ahhoz, hogy bajnok lehessek” – mondja Kovács István „Kokó” a Mandiner
hetilapnak adott interjújában. Kokóval ötvenedik születésnapja apropóján beszélgettünk a kezdetekr?l, kudarcokról
és sikerekr?l, álmai Adidas cip?jér?l, valamint közéleti nézeteir?l.

„Gazdag, elégedett gyerekb?l nem lesz jó bunyós, a boksz ugyanis sok fájdalommal, lemondással jár. Egy
rendezett családban, jó anyagi körülmények között él? gyerek általában hamar feladja, hiszen nincs
motivációja” – fogalmaz Kovács István, a sportágában minden létez? címet megnyert bokszoló. A most megjelent
Mandiner hetilapnak adott nagyinterjújából kiderül, hogy a bunyó sokáig szóba sem jöhetett nála, és kevésen
múlott, hogy nem a jégkorongnak szentelte az életét.

„Az els? meccsemen egy nálam id?sebb és fejlettebb srác simán legy?zött. Összeomlottam, de a következ?
versenyen a saját korosztályomat nyertem, és én lettem a viadal legtechnikásabb versenyz?je” – emlékszik vissza.

Kokó beszélt az 1992-es barcelonai olimpián megélt kudarcáról is, amikor „mindenki azt hitte, én fogok nyerni,
aztán jött az el?dönt?ben egy észak-koreai srác, aki legy?zött. Sajnos valóban jobb volt”. Az atlantai olimpiára mint
utolsó esély tekintett, és saját bevallása szerint dacszövetséget kötött edz?jével, Szántó Öcsi bácsival, akivel
állandóan edzett. „A bunyónál nagyon fontos, hogy minden pillanatban számíthass arra, aki a sarokban áll. És ?
ilyen volt, vele érdemes volt harcolnom” – mondja.

Az argentin Julio Pablo Chacón elleni emlékezetes vereségr?l is beszél, amin „darabokra esett szét”. „Én is
elfáradtam, semmi nem motivált, így a következ? évben befejeztem. 320 mérk?zésb?l 305 gy?zelemmel, minden
elérhet? címet begy?jtve. Elégedett vagyok, öner?b?l, szó szerint vérrel és verejtékkel értem el
mindent” – hangsúlyozza.

A manapság m?sorvezet?ként tevékenyked? bokszolót kérdeztük a politikai elkötelez?désér?l is.

„Konzervatív, keresztény, istenhív? emberként nem támogathatnék más pártot, mint a Fidesz–KDNP-t.
Nincs miért tiltakoznom, s?t azt sem titkolom, hogy rájuk szavaztam, de semmiféle kapcsolatom nincs a
vezetéssel és Orbán Viktorral. Amit egyébként néha sajnálok, mert lenne mir?l beszélnünk a magyar
sporttal kapcsolatosan” 

– fogalmaz Kokó.

Forrás: Mandiner

  
Tisztelt olvasók!
Legyenek olyan kedvesek és támogassák "lájkukkal" a Flag Polgári Magazin Twitter oldalát a következ? címen:
https://twitter.com/syracuse73. illetve a Facebook oldalát pedig az alábbi címen:
https://www.facebook.com/flagmagazin
- Minden "lájk számít, segíti a magazin m?ködését!

Köszönettel és barátsággal!

www.flagmagazin.hu
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